

机油罐测漏机

产品名称	机油罐测漏机
公司名称	东莞冠盈科技自动化设备有限公司
价格	1000.00/台
规格参数	
公司地址	广东省惠州市博罗石湾镇湾湖西路
联系电话	86-7526909308 13712743618

产品详情

冠盈科技-专业测漏机(检漏机, 试漏机, 检测仪, 检漏仪, 测漏仪, 气密性检测仪)研发制造, 塑料包装食品饮料医药金属玻璃陶瓷电子电器汽车摩托车汽油管道等气密性检测。本机结构简易, 精致, 调节方便, 运行稳定。采用单片机工控板控制, 数字显示检测过程直观, 可设置工艺参数, 检测灵敏度高, 可检测至关键的微漏隐患。杜绝包装容器在制造过程中出现沙眼所导致的泄漏, 是包装已经各行业用来检测气密性的必备之选。检测速度达1.5-2.3秒/个, 可检容量5ML-200L塑料瓶罐桶盖等。

Guan Ying-professional leak (leak detection, leak test, detector, leak detectors, leak detector, air-tightness instrument) development, and manufacturing, food beverage pharmaceutical plastic packaging metal glass ceramic electric car motorcycle petrol pipe airtight testing. This aircraft structure simple, elegant, easy to adjust, stable operation. Using single-chip microcomputer control board control, intuitive digital display detecting process, you can set the process parameters, high detection sensitivity, detection of micro-leakage risks to critical. Eliminate the packaging container leaks caused by trachoma occurs during the manufacturing process, packaging has been used to detect gas tightness of the election. Test speed up to 1.5-2.3 s/a, to check capacity 5ML-200L plastic bottle cover.